

March 12nd, 2015

Dear Client,

I am excited to share with you a unique evening and new auction format in Hong Kong! On Thursday evening April 16th, 2015 at 6pm, we will conduct our first "Connoisseurs' Club" auction, an auction crafted and constructed for the drinker in all of us! You will notice in this catalog an absolutely stellar range of wines, a total of five hundred lots chosen from many of our top collector friends. What is different about this sale is the size of the lots on offer. While this auction still contains all the great Chateaux and Domaines you would expect at an Acker auction, there are bite-sized, "try 'em" sized lots perfect for filling a hole or two, or just for replenishing the home cellar for everyday drinking.



There are many great cellars represented here, none greater than Lots 130-187 and Lots 285-333. There are star wines here like 1989 Haut Brion, 1961

Latour, 1985 La Tache, DRC Montrachets and much more, many in 1-3 bottle lots. These two collections are full of legendary wines, and I could easily fill up the next two pages just describing the lots on offer from them alone.

But there is much more to this sale than those two collections. This sale also has cases of Bordeaux that are less than HKD\$4000 a case, all brought en primeur and perfectly stored ever since, beginning with **Lot 424.** Drink up, indeed! How about a sexy two magnum lot of **Dujac**? A four vintage vertical of **Drouhin** Griotte or a case of '08 Amoureuses? A two-bottle lot of rare '02 **Bachelet** Charmes? A single double magnum lot of **Giacosa**? A great value owc of **1983 Las Cases?** I could go on and on about this sale. There is one word that probably describes it best – **FUN!**

For this new sale, we even have a new venue, **The Millions, Happy Valley Racecourse.** This will be a wonderful weeknight, evening auction in a wonderful location in this great city, a night dedicated to having fun together, with dinner and superb wines poured for you throughout the evening. Please join us please beginning at **6pm HKT on the 16**th **of April!** We hope that you enjoy this new format catalog as much as we did making it. See you soon!

In Vino Veritas,

JUIIII IXADUII

CEO, Acker Merrall & Condit



2015年3月12日

親愛的客戶:

我很興奮地在此與您分享我們即將在香港舉行全新形式的拍賣會,這將是個與眾不同的夜晚。2015年4 月16日週四下午6時,我們將舉行首次"鑒賞家俱樂部"拍賣會,此次拍賣專為所有酒林豪傑們精心準備!您將會從本次的拍賣目錄中見到種類繁多的酒款,共有500個批號,均來自於我們的頂級收藏家好友們。不同於以往的是,此次拍賣會將提供眾多不同規格的酒。當然,此次拍賣依舊囊括您所期待的來自頂級酒莊和葡萄園之佳釀,如同在Acker之前拍賣會上可見到的陣容,其中有些批號的酒款為較少數量的品嘗版本,可以滿足您補充個人酒窖的小量儲藏空間以及日常品飲的需求。

此次拍賣陣容包含許多來自上等窖藏之珍品,其中最頂級的酒款內容出現在批號130-187以及285-333。 包括眾多**經典款佳釀,如1989年Haut Brion、1961年Latour、1985年La Tache、DRC Montrachets等等,大部份的單一批號只有1到3瓶。**此兩款窖藏包含許多富傳奇色彩之珍釀,其酒款種類繁多,光是詳細描述它們的內容就能輕易地占用大量篇幅。

除了以上兩款窖藏之外,我們將為您呈獻更多精美佳釀。比如成箱的波爾多酒款,每箱價值不超過4,000港元,均以期酒的形式購入,之後便在最完善的環境條件下儲藏至今,您可以從批號424開始參閱其內容,著實值得讓我們一同乾杯!另外其它的完美陣容包含有兩瓶1.5公升裝迷人的Dujac、四個垂直年份的Drouhin Griotte、一箱2008年Amoureuses、單一批號只有兩瓶罕見的2002年Bachelet Charmes、一瓶3公升裝的Giacosa、原裝木箱之1983年Las Cases珍品,我可以繼續為您一一介紹,但是我想用一個字來總結本次拍賣內容會更加合適,那就是一精彩!

為了本次的拍賣會,我們精心挑選了一個美侖美奐的新場地,位於**跑馬地馬場之百萬廂房**。這將會是一次精彩的晚間拍賣會,也將成為一個美妙的週間夜晚,這個夜晚讓我們盡情狂歡,暢快享用美食和上選 佳釀吧。拍賣會將於**香港時間4月16日下午6時開始**,我們敬邀您的參與,希望您會喜歡我們精心製作的新版拍賣目錄,恭候您的光臨!

酒後吐真言

John Kapon

CEO, Acker Merrall & Condit